
 

 

 

 

Innkalling til årsmøte Rosekollen Vel lørdag 13. august, 2016 kl. 13:00 

 

 

Sted: Snuplassen i enden av Rosekollveien (vi satser på godt vær, ta med stol) 

 

Dagsorden 

 

1. Godkjenning av innkalling, dagsorden og eventuelle fullmakter 

 

2. Valg av møteleder og referent 

 

3. Valg av to personer til å underskrive referatet 

 

4. Styrets beretning 2015 -2016, se vedlegg 1. 

 

5. Regnskap 2015 - 2016, se vedlegg 2.  

 

6. Veivedlikehold med mer 

Forslag til vedtak: Det dekkes opp til 2000.- for hver enkelt vei. Arbeidet som vellet 

ønsker utført gjelder i hovedsak vedlikehold av vei og postkassestativ. Hver enkelt 

oppsitter besørger beskjæring av egne busker som står inntil veien. 

 

7. Medlemskontingent 

Forslag til vedtak: Medlemskontingent foreslås oppretthold på 250.- for 2016 – 2017. 

 

8. Budsjett for 2016-2017, se vedlegg 3. 

 

 

9. Innkomne saker 

Hans Erik Torp har kommet med en sak til årsmøtet og det gjelder oppgradering av 

Sjøstuveien: 

 

Spørsmålet både om oppgradering av Sjøstuveien i form av drenering og nytt veidekke 

ser ut til å ha vært oppe, direkte eller indirekte, på alle årsmøter i Rosekollen Vel siden 

2011.  

 

Under pkt. 6 i forslag til årsmøtet i 2015 skrev styret: 

 

" Vedrørende punkt 11. i årsmøtereferat for 2014 der det ble fremlagt forslag om at 

funksjonen som veilag deles i to – ett for Sjøstuveien og ett for Rosekollveien.  

  

a)         Forslag til vedtak: Rosekollen Vel opprettholdes som ett veilag for løpende 

vedlikehold, snøbrøyting og liknende av Rosekollveien og Sjøstuveien.  

  

Dersom punkt a. nedstemmes innebærer dette en fullstendig endring av Rosekollen 

Vel, jamfør vedtektene for vellet.  



  

b)         Forslag til vedtak: Oppsitterne til de respektive veiene kan opprette separate 

grupper for finansiering av eventuell utbedring utover alminnelig vedlikehold og 

brøyting."  

 

Styrets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt på årsmøtet 2015. 

  

Bakgrunnen for vedtakene er bla. at et vel/veilag ikke har adgang til å pålegge 

medlemmene å betale for kostnader utover nytten for hvert enkelt medlem. Når det 

gjelder asfaltspørsmålet, var kostnadene i 2013 anslått til rundt kr. 100.000,-.  Asfalt 

blir dessuten glattere enn annet underlag om vinteren. 

 

Styret foreslår at årsmøtet 2016 fatter det samme vedtak som i 2015. 

 

10. Valg  

Vi har ingen valgkomite og mottar derfor gjerne forslag til nye medlemmer i styret.  

Gro Mathisen og Elisabeth Steenstrup er ikke til valg. Tore Gulden, Bernt Aaby og 

Annelise Karlsen er villige til å ta en ny periode.  

 

11. Eventuelt. 

 

 

 


